
 

1 

 

Informacja z działalności Burmistrza Prudnika za okres od 29 sierpnia do 29 

września 2022 roku. Z ważniejszych spraw należy wymienić: 

 

1. Do końca września przedłużyłem  nabór wniosków o  najem lokalu 

mieszkalnego w planowanym do wybudowania budynku  przez Prudnickie TBS 

Sp. z o.o. z siedzibą w Prudniku ul. Mickiewicza 7. W wyniku realizacji 

inwestycji „Budowa budynku mieszkalnego wielorodzinnego jednoklatkowego 

wraz z towarzyszącą infrastrukturą techniczną w Prudniku przy ul. Samuela 

Frankla” powstanie 16 lokali mieszkalnych. Do dnia dzisiejszego wpłynęło 20 

wniosków. Po zamknięciu naboru do pracy przystąpi powołana przeze mnie 

komisja, która będzie kwalifikować poszczególne wnioski zgodnie z uchwałą 

Rady Miejskiej.  

 

2. W dniu jutrzejszym przekazane gminie  wsparcie z rządowego Funduszu 

Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie działania polegającego na objęciu 

przez Gminę Prudnik udziałów w istniejącej spółce  Prudnickie Towarzystwo 

Budownictwa Społecznego spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w kwocie 

674 500 wniosę na podwyższenie kapitału zakładowego Spółki. 

Kwota  674 500 zł podwyższy dotychczasowy kapitał spółki z  2.951.000,00  zł 

do kwoty 3 625 500,00 zł., a Gmina Prudnik obejmie  w tym kapitale 1349 

nowych udziałów po 500,00 zł. każdy. 

 

3. Realizując budżet Gminy Prudnik na bieżący rok przeprowadzono następujące 

procedury przetargowe, zgodnie z ustawą prawo zamówień publicznych: 

1) zawarto umowę na dostawę sprzętu komputerowego w ramach Programu 

Operacyjnego  Polska Cyfrowa na lata 2014-2020 w ramach projektu grantowego 

„Wsparcie dzieci z rodzin  pegeerowskich w rozwoju cyfrowym – Granty PPGR”   

z  CEZAR Cezary Machnio i Piotr Gębka Sp.  z o.o. z Radomia. Kwota umowy 
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708 818,25 zł. Umowę zrealizowano.   Aneksem zwiększono umowę o 10 procent 

i dostarczono kolejne 31 laptopów i 2 tablety.  

2) otwarto oferty w postepowaniu ogłoszonym drugi raz na przebudowę z 

rozbudową budynku przy  ul. Tkackiej w Prudniku. Postępowanie unieważniono 

ponieważ nie złożono żadnej oferty. 

3) otwarto oferty w przetargu na kompleksową modernizację oświetlenia 

miejskiego w Prudniku. Wpłynęła jedna oferta. Postepowanie rozstrzygnięto. 

Zawarcie umowy planowane jest w październiku 2022 r. z  „Eltrix” Dariusz 

Iżycki, Jerzy Dźwigała spółka jawna z Nysy.   Kwota umowy 4 906 296,78 zł. 

4) ogłoszono przetarg na remont dwóch lokali mieszkalnych w Prudniku w 

ramach projektu Solidarni z Ukrainą – pomoc migrantom wojennym w 

województwie opolskim w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Opolskiego na lata 2014-2020 współfinansowanego z   

Europejskiego Funduszu Społecznego. Otwarcie ofert odbędzie się 6 

października 2022 r. 

5) ogłoszono przetarg na kompleksową obsługę bankową budżetu gminy i jej 

jednostek organizacyjnych. Otwarcie ofert odbędzie się 10 października  2022 r.  

6) ogłoszono przetarg na budowę lokalnej kanalizacji sanitarnej wraz z budową 

lokalnej oczyszczalni ścieków w miejscowości Wierzbiec. Otwarcie ofert 

odbędzie się 12 października 2022 r. 

7) ogłoszono drugi raz przetarg na udzielenie i obsługę kredytu 

długoterminowego. Otwarcie ofert odbędzie się 17 października 2022 r.   

Pierwszy przetarg unieważniono ponieważ oferta z najniższą cena przewyższa 

kwotę, którą  zamawiający zamierzał przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia.    

 

4. W dniu 28 września br  Gmina Prudnik rozpoczęła ostatni etap złożonego w 

miesiącu listopadzie 2021 r projektu do programu pn „Granty PPGR - Wsparcie 

dzieci z rodzin pegeerowskich w rozwoju cyfrowym” dotyczącego wsparcia dla 
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dzieci z rodzin byłych pracowników PGR, z którego skorzystać mogły gminy, na 

terenie których działały Państwowe Gospodarstwa Rolne.  

Przypomnę że ze środków Unii Europejskiej w ramach Programu Polska Cyfrowa 

otrzymaliśmy dofinansowanie projektu w kwocie 781 910,00 zł stanowiące aż 

100% zaplanowanych wydatków, które przeznaczone zostały na zakup 313 

jednostek sprzętu komputerowego (komputerów stacjonarnych, laptopów, 

tabletów) wraz z urządzeniami peryferyjnymi i akcesoriami oraz niezbędnym 

oprogramowaniem, umożliwiających pracę zdalną oraz na ubezpieczenie tego 

sprzętu. Wartość zakupionego sprzętu w ilości 313 sztuk zamknęła się kwotą 

778 651,50 zł. 

W przypadku Gminy Prudnik projekt swoim zasięgiem w pierwszym etapie 

obejmie zatem aż 313 uczniów nie tylko ze szkół podstawowych ale też i ze 

wszystkich szkół średnich spełniającym kryterium dot. zatrudnienia przodków w 

linii prostej w dawnym PGR. 

Ostatni etap to przekazywanie zakupionego sprzętu. W dniu wczorajszym 

przekazana została pierwsza partia sprzętu w postaci 12 laptopów oraz jednego 

tabletu pierwszym trzynastu osobom. W kolejnych dniach pozostały sprzęt 

przekazywany będzie sukcesywnie  osobom, które spełniły wszystkie wymagane 

programem kryteria. 

Pragnę nadmienić, iż powstałe oszczędności w wyniku przeprowadzonego 

przetargu na zakup sprzętu pozwoliły na zakup dodatkowego sprzętu w ilości 31 

laptopów oraz 2 tabletów a tym samym na przeprowadzenie dodatkowego naboru 

osób spełniających kryteria programu. Ogłoszony dodatkowy nabór (z 

granicznym terminem 30 września br) cieszy się również dużym 

zainteresowaniem i na dzień dzisiejszy liczba chętnych przewyższa ilość 

dostępnego sprzętu. Po zakończeniu dodatkowego naboru w  październiku  

nastąpi weryfikacja złożonych zgłoszeń pod kątem spełnienia wszystkich 

kryteriów programu oraz przekazanie zakupionego dodatkowego sprzętu na rzecz 

zakwalifikowanych dodatkowo osób. 



 

4 

 

5. W tym tygodniu rozpoczęła się  inwestycja pn.„Przebudowa drogi nr 107374 

O ul. Nowej w Łące Prudnickiej”. Przypomnę, że  27.10.2021r. w wyniku 

przetargu publicznego została zawarta umowa z Wykonawcą tj. 

Przedsiębiorstwem Robót Drogowych „PRÓSZKÓW” Sp. z o.o.,  na 

opracowanie dokumentacji projektowej i wykonanie robót budowalnych z 

terminem realizacji do 30 listopada 2022r.  08.07.2022r. wykonawca robót 

uzyskał pozwolenie na budowę i jak wspomniałem rozpoczął realizację zadania.   

 

6. Na finiszu znajdują się procedury związane z uzyskaniem pozwolenia 

budowlanego na budowę  drogi ul. Działkowej Prudnik - Łąka Prudnicka.   

Przypomnę, że  24.11.2021r. w wyniku przetargu publicznego została zawarta 

umowa z Wykonawcą tj. AR-DOM BIURO PROJEKTOWO-USŁUGOWE  z 

Prudnika  na opracowanie dokumentacji projektowej z terminem realizacji – 12 

miesięcy od podpisania umowy tj. do 24 listopada 2022r.  

08.09.2022 projektant złożył wniosek o uzyskanie decyzji o środowiskowych 

uwarunkowaniach , który został  uzupełniony  19.09.2022.  

20.09.2022 wszczęte zostało  postępowanie o wydanie decyzji środowiskowej,  

wystąpiono do organów opiniujących (RDOŚ i SANEPID) o wydanie opinii co 

do potrzeby przeprowadzenia oceny oddziaływania na środowisko. 

Liczę, że  przetarg na wykonanie zadania będziemy mogli ogłosić na przełomie 

tego i przyszłego roku.   Przypomnę, że na zadanie to Gmina Prudnik uzyskała 

dofinansowanie z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych - gminy górskie-

w kwocie 5 456 000zł. Termin na realizację inwestycji został ustalony do 

września 2023 r. 

 

7. Mając na uwadze liczne wnioski również Radnych Rady Miejskiej dot. remontu 

kapliczki przy ulicy Wiejskiej, podjęliśmy działania, aby przy udziale środków 

zewnętrznych  ratować substancję tego zabytku. Jak wiadomo zabytek ten 

położony jest na nieruchomości właścicieli prywatnych, stąd gmina mając 
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możliwość pozyskania środków na ten cel podjęła do tej pory następujące 

działania: 

1) uzyskaliśmy tytuł prawny do nieruchomości poprzez zawarcie umowy 

użyczenia do roku 2036; 

2) uzyskano wytyczne konserwatorskie dla realizacji zadania;   

3) opracowany został program prac konserwatorskich;  

4) opracowany został projekt architektoniczno-budowlany zawierający opis prac 

remontowych; 

4) opracowany został kosztorys ofertowy;  

5) przeprowadzono sondaż rynku w celu oszacowania kwoty wykonania remontu 

kapliczki przy ul. Wiejskiej zgodnie z posiadaną dokumentacją budowlaną i z 

wytycznymi konserwatorskimi. 

Na podstawie zgromadzonych dokumentów po ogłoszeniu naboru na renowację 

zabytków przez Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego wystąpię ze 

stosownym  wnioskiem o wsparcie finansowe przedsięwzięcia. 

 

8. W uzgodnieniu z Radą Nadzorczą Spółki ZWiK  Prudnik,  Spółka z o.o. 

powołany został nowy Prezes Zarządu Spółki Pan Dobromir Niewiński.   

Pan Dobromir Niewiński, ukończył studia wojskowe na Akademii Marynarki 

Wojennej w Gdyni – wydział eksploatacji okrętu oraz studia podyplomowe w 

Wyższej Szkole Inżynierskiej w Opolu - Wydział Budowy Maszyn i studia 

podyplomowe na Akademii Ekonomicznej w Poznaniu - Księgowość i Finanse. 

Wiele lat pracował w firmach produkujących części dla przemysłu 

motoryzacyjnego współpracując między innymi z prudnickim Pionierem. Pełnił 

funkcje menadżerskie w spółkach wytwarzających komponenty obrabiane 

wiórowo i plastycznie dla wszystkich liczących się producentów samochodów: 

VW, Fiat, Peugeot. Pracował na kontraktach na polach naftowych w Libii i Syrii.  
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9. Informuję, że w tym miesiącu odbyła się licytacja nieruchomości stanowiącej 

działkę nr 1990/140, położoną w Prudniku przy ulicy Nyskiej  o powierzchni 

0,8942ha tzw. plac węglowy przy ciepłowni byłego ZPB Frotex. W licytacji 

uczestniczyło kilku oferentów również nasz Zakład Energetyki Cieplnej. 

Ostatecznie teren został wylicytowany  przez podmiot, który wcześniej zakupił 

nieistniejącą stację benzynową. Spotkałem się z nabywcą działki, który 

przedstawił zamierzenia firmy związane z  prowadzeniem na tym terenie 

działalności usługowej. 

 

10. 30.08  w Urzędzie Miejskim wraz z Marią Strońską Dyrektor GZOiW w 

Prudniku wręczyliśmy akty nadania stopnia awansu zawodowego 

nauczycielkom:  

- mgr Aleksandra Wójtowicz – nauczyciel mianowany Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego nr 2 w Prudniku 

- mgr Dominika Horodecka – nauczyciel mianowany Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego nr 1 w Prudniku 

- mgr Beata Tomczak - nauczyciel mianowany Zespołu Szkolno-Przedszkolnego 

nr 1 w Prudniku 

- mgr Sylwia Gołębiowska – nauczyciel mianowany ZSP w Rudziczce 

- mgr Aleksandra Mięczakowska – nauczyciel mianowany ZSP w Rudziczce 

Dodatkowo w Gminie Prudnik awans na stopień nauczyciela kontraktowego 

otrzymało 6 nauczycieli i na stopień nauczyciela dyplomowanego również 6 

nauczycieli. Uzyskanie wyższego stopnia awansu nauczyciela nie jest łatwym 

procesem, dlatego gratuluję sukcesu. 

Podczas spotkania wręczyłem Pani Ewelinie Langfort powołanie na stanowisko 

Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego nr 1 w Prudniku na kolejną kadencję 

i pogratulowałem Panu Januszowi Bazydle, Dyrektorowi Zespołu Szkół w 

Prudniku, 25 lat pracy zawodowej. 

Życzę Państwu dalszego niesłabnącego zapału do pracy z dziećmi i młodzieżą. 
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Na spotkaniu wraz z dyrektorami placówek oświatowych w gminie Prudnik 

omówiliśmy przygotowanie do rozpoczęcia nowego roku szkolnego, realizowane 

i planowane remonty i inwestycje w placówkach oraz realizację projektów: 

„Narodowy Program Rozwoju Czytelnictwa”, „Umiem pływać”, Aktywna 

Tablica, „Posiłek w szkole”, „Sieć Inkubatorów Szkolnych” i inne bieżące 

sprawy. 

 

11. 11.09.2022 r. na czas zakończenia żniw i dzielenia się tym, co powstało z 

owoców Ziemi, odbyły się gminno-powiatowe dożynki w Rudziczce. 

Dożynki jako uroczystość o wieloletniej tradycji są symbolem szacunku dla 

ciężkiej pracy rolnika oraz stanowią wyraz wdzięczności za jego codzienne 

zmagania. Dożynkowe święto to w polskiej tradycji czas radości i podziękowań: 

Panu Bogu za plony, a ludziom za trud.  

Dożynki w Rudziczce były okazją do przekazania mieszkańcom sołectwa 

informacji, że w najbliższych tygodniach, po podpisaniu dokumentów, zostanie 

przekazany dla OSP w Rudziczce samochód Staroman, który obecnie jest na 

wyposażeniu Powiatowej Straży Pożarnej w Prudniku. Poinformowałem również, 

że ZWiK przystępuje do wyłonienia wykonawców do opracowania dokumentacji 

technicznej na wykonanie kanalizacji w Rudziczce i Mieszkowicach. 

Podczas oficjalnego otwarcia, wręczyłem również podziękowania dla delegacji 

prezentujących Korony Żniwne. 

Udział w Dożynkach  wzięli m.in.:  

- Wiceminister Obrony Narodowej Marcin Ociepa 

- Poseł na Sejm RP Katarzyna Czochara 

- Radna Sejmiku Województwa Opolskiego Janina Okrągły 

- Starosta Powiatu Prudnickiego Radosław Roszkowski 

- Wicestarosta Powiatu Prudnickiego Janusz Siano 

- Przewodniczący Rady Powiatu Józef Janeczko 

- Wójt Gminy Lubrza Mariusz Kozaczek 
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- Przewodnicząca Rady Miejskiej Alicja Isalska 

- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Edward Mazur 

- Wicedyrektor Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa Marcin 

Krasoń 

- Radni Rady Miejskiej w Prudniku 

- Radni Powiatu Prudnickiego 

- Dyrektorzy jednostek organizacyjnych Gminy Prudnik 

- Prezesi Spółek Gminy Prudnik 

- Sołtysi Sołectw Gminy Prudnik 

- Komendant Komendy Powiatowej Policji Rafał Ozimek 

- Komendant Państwowej Straży Pożarnej Krzysztof Wiciak 

- Proboszcz Parafii w Rudziczce Tomasz Cymbalista 

- mieszkańcy i rolnicy z Gminy Prudnik i Powiatu Prudnickiego. 

Bardzo dziękuję mieszkańcom wsi Rudziczka i Panu Sołtysowi za przygotowanie 

tego wydarzenia. Dziękuję za to, że będąc  w tym dniu w Waszej wsi każdy z 

bliska , czy z daleka mógł czuć się zaproszonym do  stołu, na którym gościł 

symboliczny bochen chleba. Jeszcze raz bardzo dziękuję Wam wszystkim i 

każdemu z osobna. 

 

12. W ubiegły piątek 23 września obchodziliśmy 30 rocznicę powstania Zakładu 

Wodociągów i Kanalizacji Prudnik. 30 lat temu zaczęła się przemiana 

własnościowa prowadzenia tej działalności, gdyż od tego momentu właścicielem 

Spółki jest Gmina Prudnik. Podzielony został majątek byłego WPWiK, a gmina 

Prudnik przejęła część oddziału nyskiego, który obsługiwał nasz teren. Od 

powstania samorządów należy pamiętać o dużym wysiłku gminy w zakresie 

wodociągowania terenów wiejskich wspólnie ze społecznymi komitetami, które 

reprezentowały mieszkańców sołectw. W historię naszego miasta w tym 

trzydziestoleciu wpisuje się budowa oczyszczalni ścieków, która można 

powiedzieć do dziś pozostaje  największą inwestycją gminną , która daje impuls 
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dla rozwoju  miasta i  obszarów wiejskich. Oczyszczalnia nasza pracuje również 

na rzecz części gminy Głuchołazy – Pokrzywnej i Jarnołtówka.  Można 

powiedzieć, że każda z Rad i każdy z  Burmistrzów mógł mieć inny pomysł na 

rozwój gminy, jednak wszyscy nasi poprzednicy, jak i my pozostawiamy po sobie 

zadania przyczyniające się   do rozwoju infrastruktury wodno- kanalizacyjnej. 

Dziś te inwestycje świadczą o postępie cywilizacyjnym i dbałości o otaczające 

nas środowisko.  Z tego miejsca chciałbym wyrazić wielki szacunek dla 

pracowników Spółki, dla Prezesów śp. Zbigniewa Zioły, śp. Stanisława 

Waszczykowskiego, Pana Pawła Kaweckiego . Za wszystko co do tej pory 

wydarzyło się w 30 leciu Spółki ZWiK dziękuję wszystkim, którzy pełnili funkcje 

radnych Rady Miejskiej od 1990 roku oraz Burmistrzom Janowi Roszkowskiemu, 

śp. Zenonowi Kowalczykowi , Franciszkowi Fejdychowi. Nie można zapomnieć 

również  o pracownikach Urzędu, którzy mają  swój znaczący udział w tym 

przepięknym jubileuszu. 

 

13.  W dniu 24 września w Wierzbcu odbyło się zebranie wiejskie, które wybrało 

na sołtysa wsi Pana Mieczysława Mrozka. Szczerze życzę Panu wielu sukcesów 

w pracy na rzecz wsi Wierzbiec w tym zrealizowania istotnych dla sołectwa zadań 

i inwestycji.  

 

14. 10 września 2022 r. po raz 20-ty odbył się Prudnicki Maraton Pieszy. 

Uczestnicy mieli do wyboru jedną z czterech tras: 13, 22, 27 lub 50 km. Zadanie 

było dofinansowane m.in. ze środków Agencji Sportu i Promocji w Prudniku. Za 

ukończenie trasy wręczyłem nagrody finansowe szkołom uczestniczącym w 

maratonie, które mimo deszczu licznie zgromadziły się na trasie. 

 

15. W niedzielę, 18 września 2022 r. w Prudniku odbył się 9. Memoriał im. 

Stanisława Szozdy. Memoriał jest organizowany od 2014 r., w celu upamiętnienia 

osoby i dokonań wybitnego prudnickiego sportowca, a także promocji kolarstwa. 
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Corocznie objęty jest Patronatem Honorowym, m.in. Ministerstwa Sportu i 

Turystyki, Polskiego Związku Kolarskiego, Wojewody Opolskiego i Marszałka 

Województwa Opolskiego.  

Również w tym roku wydarzenie miało wysoką rangę sportową. W wyścigu 

bowiem wystartowali zawodnicy i zawodniczki z całej Polski, ale byli również 

zawodnicy z Kataru. Na trasie mogliśmy oglądać także najmłodszych miłośników 

kolarstwa. W paradzie Rowerowej wzięło udział ponad 100 dzieci, dla których 

przygotowano żółte koszulki lidera, medale oraz pakiety sportowe. Najmłodsi 

uczestnicy mieli do pokonania 1600 metrów.  

Po nich rywalizowali ze sobą uczniowie szkół podstawowych oraz szkółek 

kolarskich. Odbył się także wyścig zawodników z kategorii 

„Cyklosport/Masters/Amatorzy”. Następnie po ulicach Prudnika ścigali się 

kolarze z licencją żak i żakini, juniorki i juniorzy oraz elita kobiet i mężczyzn. 

Wszystkich uczestników było ponad 300. 

Wydarzenie było relacjonowane na żywo w telewizji i radio, oraz mediach 

internetowych. Patronat medialny nad 9. Memoriałem im. Stanisława Szozdy 

objęły: TVP3 Opole, Radio Opole, Radio Park FM, Radio Doxa, Nowa Trybuna 

Opolska NTO, Tygodnik Prudnicki / terazprudnik.pl, Prudnik24.pl, Nowiny 

Nyskie, Tygodnik Ziemi Opolskiej, Tygodnik Krapkowicki. 

 

16. Memoriał im. Stanisława Szozdy jest wydarzeniem skierowanym nie tylko do 

zawodników i osób czynnie uprawiających kolarstwo. Poza zawodami 

sportowymi przygotowano szereg atrakcji, dla kibiców i gości tego wydarzenia. 

Z myślą o najmłodszych zorganizowana została rodzinna gra terenowa, pod 

hasłem: "zabaw się w Tajnego Agenta i uratuj Memoriał". Dorośli natomiast mieli 

możliwość udziału w konkursie wiedzy o kolarstwie i karierze Stanisława Szozdy. 

W Muzeum Ziemi Prudnickiej można było ponadto nieodpłatnie zwiedzić 

poświęconą Stanisławowi Szoździe ekspozycję stałą oraz wybrać się w pieszą 

wycieczkę pn. „Stanisław Szozda – śladami legendy polskiego kolarstwa”. 
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Podążając ulicami Prudnika przewodnik opowiadał o miejscach i ciekawostkach 

związanych z postacią sportowca. 

Pozostałe atrakcje podczas 9. edycji Memoriału były dostępne w ramach 

zlokalizowanej w rynku „Strefy rekreacji” (zorganizowanej przez Agencję Sportu 

i Promocji przy wsparciu środków Gminnego programu profilaktyki 

i rozwiązywania problemów alkoholowych dla Gminy Prudnik na rok 2022). 

Były to:  darmowy coctailbike,  darmowe dmuchańce,  animacje dla dzieci,  

miasteczko rowerowe, przygotowane przez Komendę Powiatową Policji w 

Prudniku, warsztaty kulinarne,  degustacja potraw regionalnych. 

 

17. W tym samy dniu co Memoriał, czyli w niedzielę 18 września b.r. w 

prudnickim Kompleksie Sportowym „Sójka” odbyły się jednodniowe warsztaty 

Otylia Swim Tour. W każdym spotkaniu udział wzięli młodzi adepci pływania, 

którzy potrafią przemieszczać się w wodzie przynajmniej dwoma stylami 

pływackimi – grzbietowym i dowolnym oraz ich rodzice, którzy mieli warsztaty 

z psychologiem sportowym i dietetykiem. W zajęciach po raz kolejny wzięło 

udział ponad sto dzieciaków, a lista zapisów błyskawicznie się wypełniła. 

Uczestnicy zajęć ćwiczyli nie tylko pod okiem dużej grupy trenerów pływania, 

ale także ze specjalistami od przygotowania fizycznego. Dzieci otrzymały także 

pakiety startowe ufundowane przez Fundację Otylii Jędrzejczak i jej partnerów, 

m.in. AquaWave i CityMotors Gdańsk. Projekt Otylia Swim Tour finansowany 

jest przez Ministerstwo Sportu i Turystyki. 

 

18. W sobotę 24 września b.r. odbył się 11. Rajd Starucha. Zawsze z 

przyjemnością uczestniczę w inicjatywach senioralnych w naszej gminie. Tak 

samo chętnie podążyłem tegoroczną trasą 11. Rajdu Starucha. Przy altanie w 

Parku Miejskim zasadziliśmy buka, z okazji 1. rocznicy beatyfikacji Stefana 

Wyszyńskiego. Śpiew, rozmowy, dużo entuzjazmu i pozytywnej energii, dziękuję 

za zaproszenie 
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19. W ostatni dzień wakacji na kąpielisku miejskim przy ul. Zwycięstwa 

zorganizowany został bezpłatny pokaz nurkowania dla dzieci. Uczestnicy podjęli 

próbę oddychania pod wodą za pomocą specjalistycznego sprzętu. Wydarzenie 

przeprowadzone zostało przez Agencję Sportu i Promocji w Prudniku we 

współpracy z firmą Pana Ryszarda Jelonka Eko-Nur. 

 

20. 5 września, w ogrodzie bibliotecznym Biblioteki Publicznej w Prudniku 

odbyło się Narodowe Czytanie 2022. 

Mieszkańcy, przedstawiciele władz i uczniowie wspólnie czytali „Ballady i 

romanse” Adama Mickiewicza, które zostały lekturą przewodnią Narodowego 

Czytania 2022. Narodowe Czytanie w Prudniku pokazało, że nie brakuje 

miłośników wartościowej literatury w naszym mieście. Wraz ze mną 

uczestniczyli w nim: Przewodnicząca Rady Miejskiej Alicja Isalska, 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Edward Mazur, Starosta Powiatu 

Prudnickiego Radosław Roszkowski, Radna Zofia Zeprzałka-Krzemień, Dyrektor 

Agencji Sportu i Promocji w Prudniku Małgorzata Halek, Dyrektor Prudnickiego 

Ośrodka Kultury Sylwia Gawłowska, Dyrektor Muzeum Ziemi Prudnickiej 

Marcin Husak, Dyrektor Gminnego Zarządu Oświaty i Wychowania Maria 

Strońska, znane prudnickie poetki: Zofia Kulig i Daniela Długosz-Penca, 

prudniccy seniorzy z Uniwersytetu Złotego Wieku Pokolenia, Klub Senior 

"Ławeczka" przy Ośrodku Pomocy Społecznej w Prudniku, Klub Senior+ w 

Prudniku, uczniowie prudnickich szkół podstawowych i średnich oraz 

mieszkańcy Gminy Prudnik.  

 

21. W ramach projektu ,,Polska jutra w kulturze" - interdyscyplinarny, 

międzypokoleniowy projekt edukacyjny oficjalnie rozpoczęliśmy konferencją 

prasową w dniu 6 września 2022 r. Projekt realizowany jest przez Prudnicki 

Ośrodek Kultury. Dofinansowany został ze środków Ministerstwa Kultury i 
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Dziedzictwa Narodowego pochodzących z Funduszu Promocji Kultury. 

W ramach projektu zaplanowano wydarzenia, z których część się już odbyła, jak 

np. Koncert Międzypokoleniowy Skrawek Nieba 2.0. Koncert Maleo Etno Music 

odbył się 12 września na scenie plenerowej przy Grocie Lurdzkiej przy 

Sanktuarium św. Józefa w Prudniku-Lesie. Przed nami, w ramach projektu jeszcze 

panele dyskusyjne, warsztaty, spektakl literacko-muzyczny.  

Zapraszam do udziału w wydarzeniach, tym bardziej, że udział w nich jest 

bezpłatny. 

 

22. 10 września b.r. w moim imieniu Wiceburmistrz Jarosław Szóstka wraz z 

pracownikami Agencji Sportu i Promocji w Prudniku uczestniczył w spotkaniu z 

władzami naszego miasta partnerskiego Krnov. Podczas spotkania odwiedzili oni 

Zahrad smyslu, gdzie znajduje się wystawa poświęcona partnerstwo Krnova i 

Prudnika. Tam tez odebrali symboliczną statuetkę poświęconą jubileuszowi 20-

lecia współpracy pomiędzy naszymi miastami. 

 

23. 13 września 2022 r. w Urzędzie Stanu Cywilnego w Prudniku odbyły się 

uroczystości z okazji 60-lecia i 50-lecia pożycia małżeńskiego mieszkańców 

Gminy Prudnik, którzy w dowód uznania dla trwałości małżeństwa i rodziny 

odebrali medale za długoletnie pożycie małżeńskie nadane przez Prezydenta 

Rzeczypospolitej. To nagroda dla osób, które przeżyły w jednym związku 

małżeńskim 50, a nawet 60 lat.  

 "Diamentowe i Złote Gody” to niezwykłe wydarzenie nie tylko dla Jubilatów, ale 

również dla ich rodzin oraz przyjaciół. To wiele lat nieprzerwanego, 

harmonijnego pożycia małżeńskiego. Prawdziwe zgodne i dobre małżeństwo to 

takie, które przetrwa wszystkie życiowe zawieruchy, by po latach zyskać 

wzajemne zrozumienie, tolerancję i szacunek. 

Wraz z Panią Kierownik Urzędu Stanu Cywilnego Aleksandra Wójs 

przekazaliśmy słowa uznania Jubilatom, podziękowania za godne i długie pożycie 
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małżeńskie, za piękny przykład dla młodego pokolenia oraz dokonaliśmy aktu 

dekoracji. Uroczystość uświetniły występy wokalistki z Prudnickiego Ośrodka 

Kultury Wiktorii Wójtowicz.  

 

24. W sobotni wieczór (10.09.2022 r.) uroczyście została otwarta Galeria Hanny 

Bakuły "No Ba!". Od teraz każdy może zapoznać się z dziełami artystki. 

Ekspozycję można podziwiać od wtorku do piątku w godzinach 10:00 – 16:00. 

Galeria znajduje się przy ul. Rynek 2 w Prudniku (wejście od ul. Kościelnej). 

Wstęp wolny! 

 

25. W październiku już po raz drugi zaprasza do udziału w Prudnickim 

Półmaratonie Górskim. Sukces ubiegłorocznej, pierwszej edycji biegu (który 

odbywał się pod nazwą: „Półmaraton Górski - Prudnicki Bieg Prymasowski”), 

przesądził o kontynuacji tej imprezy. 

W sobotę 8 października 2022 r. zapraszam wszystkich entuzjastów biegów 

górskich do rywalizacji w II Prudnickim Półmaratonie Górskim. 

Bieg po raz kolejny zostanie rozegrany na terenie Prudnickiego Lasu, na trasie o 

długości 21 km. Start i meta biegu będą usytuowane na błoniach przy 

Sanktuarium św. Józefa w Prudniku-Lesie. 

Bieg odbędzie się w ramach realizowanego przez Agencję Sportu i Promocji w 

Prudniku projektu „Sportowe pogranicze 2”. Projekt jest współfinansowany ze 

środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego oraz ze środków 

budżetu państwa „Przekraczamy granice”. 

 

26. Podczas jubileuszu 25-lecia w dniu 8 września b.r. Euroregion Pradziad 

odebrałem dla Gminy Prudnik nagrodę za wyjątkowy wkład w rozwijanie 

ponadgranicznych relacji partnerskich.  

Nagroda, którą odebrałem to wyróżnienie dla wszystkich, którzy byli i są 

zaangażowani w działania i realizację projektów unijnych, a tych na przestrzeni 
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lat było bardzo dużo. Jest to okazja do złożenia podziękowań  pracownikom 

Urzędu Miejskiego w Prudniku i gminnych jednostek organizacyjnych, dla 

inicjatorów współpracy partnerskiej, jak i osób które na co dzień realizowały bądź 

realizują jej założenia.  

Z perspektywy czasu można stwierdzić, iż 25 lat współpracy w ramach struktur 

Euroregionu Pradziad zaowocowało stworzeniem trwałych związków pomiędzy 

poszczególnymi podmiotami po obu stronach granicy polsko-czeskiej. 

 

27. Dnia 6.09 b.r. w Moszczance, w imieniu Marszałka Województwa Opolskiego 

Andrzeja Buły, Janina Okrągły wręczyła tablice informacyjne dotyczące zadań 

realizowanych na terenie Sołectw Gminy Prudnik finansowych z projektu pn. 

„Marszałkowska Inicjatywa Sołecka – Opolskie w latach 2020-2022” 

W 2022 r. zrealizowano 3 zadania w sołectwach: 

- Dębowiec „Wykonanie tablic informacyjnych dla sołectwa Dębowiec z 

przysiółkiem Wieszczyna”, środki własne Gminy Prudnik – kwota 1.000,00 zł.  

dotacja celowa z budżetu Województwa Opolskiego w ramach MIS – 5.000,00 

zł.,  dotacja Powiatu Prudnickiego – 1.000,00 zł. 

- Moszczanka „Doposażenie obiektu przy boisku sportowym w Moszczance” 

środki własne Gminy Prudnik – kwota 1.000,00 zł., dotacja celowa z budżetu 

Województwa Opolskiego w ramach MIS – 5.000,00 zł., dotacja Powiatu 

Prudnickiego – 1.000,00 zł. 

- Szybowice „Doposażenie sali tarasowej w WDK w Szybowicach” 

środki własne Gminy Prudnik – kwota 1.000,00 zł. , dotacja celowa z budżetu 

Województwa Opolskiego w ramach MIS – 5.000,00 zł., dotacja Powiatu 

Prudnickiego – 1.000,00 zł. 

 

28. 2 września spotkałem się ze Starostą Jindřichova Martinem Korduliak. 

Spotkanie dotyczyło rozwoju współpracy na pograniczu polsko-czeskim. 

Jindrichov jest naszym bliskim sąsiadem, dlatego w planach jest połączenie sił we 
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współdziałaniu transgranicznym. 

 

29. Na dzień wczorajszy w naszym Ośrodku Pomocy Społecznej  złożonych jest 

3009 wniosków o wypłatę dodatku węglowego. 

583 wnioski o dodatek węglowy złożone zostały  w dniach 17,18,19 sierpnia 

2022, którym przedłużony został termin  rozpatrzenia. W obecnym stanie praw-

nym zachodzi konieczność ich  dodatkowej weryfikacji. 

Każdy złożony  wniosek podlega  weryfikacji: 

-  z informacjami wynikającymi z deklaracji o wysokości opłaty za gospodaro-

wanie odpadami komunalnymi ( w tym miejscu mam bardzo gorącą prośbę do 

zarządców nieruchomości o współpracę z naszym OPS w weryfikacji tych da-

nych); 

-  z informacjami uzyskanymi w związku z postępowaniem o przyznanie: 

• świadczeń rodzinnych oraz dodatków do zasiłku rodzinnego; 

• świadczenia wychowawczego; 

• dodatku osłonowego; 

• dodatku mieszkaniowego; 

• oraz danych zgromadzonych w rejestrze PESEL. 

- dodatkowo może zostać przeprowadzony wywiad środowiskowy, który ma na 

celu ustalenie faktycznego stanu danego gospodarstwa domowego (jednooso-

bowe, wieloosobowe). 

- zgodnie z nowelizacją do ustawy o dodatku węglowym , przysługiwać on będzie 

osobie, gdy główne źródło ogrzewania gospodarstwa domowego zostało wpisane 

lub zgłoszone do centralnej ewidencji emisyjności budynków do dnia 11 sierpnia 

2022r., albo po tym dniu - w przypadku głównych źródeł ogrzewania wpisanych  

lub zgłoszonych po raz pierwszy do centralnej ewidencji emisyjności budynków. 

(zatem wszelkie korekty deklaracji dokonane przez osoby po  dniu  11 sierpnia 

nie będą mogły być brane pod uwagę), 
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W przypadku wpisania do CEEB deklaracji zbiorowych np. 1 budynek 5 miesz-

kań różne źródła ogrzewania (np. gaz ,prąd, węgiel), problemem staje się  ustale-

nie,  jakie źródła ogrzewania są w danym lokalu. Koniecznym staje się  współ-

praca przy weryfikacji tych wniosków  z poszczególnymi administratorami nie-

ruchomości. 

Wnioski o przyznanie innych dodatków dotyczą: 

- dodatek osłonowy - na dzień wczorajszy złożono 2813 wniosków. W trakcie 

rozpatrywania jest 251 wniosków. 

- dodatku dla gospodarstw domowych  ( na pelet drzewny, gaz lpg, drewno ka-

wałkowe lub inny rodzaj biomasy,  albo kocioł olejowy) na dzień wczorajszy 

wpłynęły 94 wnioski. Pierwsza wypłata dodatków dla 183 osób zostanie urucho-

miona w dniu dzisiejszym  po sesji, czyli po przyjęciu środków do budżetu gminy. 

Jutro rusza kolejna wypłata,  potem sukcesywnie po weryfikacji - następne. 

 

30. W dniach 25-27 września na zaproszenie Simona Hartmanna Burmistrza 

Northeim wziąłem udział w  wizycie partnerskiej do tego miasta. W delegacji 

uczestniczyli również: Edward Mazur – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej , 

Małgorzata Halek – Dyrektor Agencji Sportu i Promocji w Prudniku oraz Janusz 

Stolarczyk przedstawiciel Muzeum Ziemi Prudnickiej - tłumacz. Głównym 

założeniem wyjazdu  był mój udział w debacie z przedstawicielami miasta 

Cherbourg, Gallneukirchen oraz z udziałem władz federalnych: Matthiasa 

Wunderlig - Weilbier Sekretarza Stanu w Ministerstwie Spraw Federalnych i 

Europejskich oraz Rozwoju Regionalnego Dolnej Saksonii.  

Debata pn. „Dokąd zmierza Europa” była okazją by razem rozmawiać o dalszych 

kierunkach współpracy, rozwoju oraz problemach współczesnej Europy. 

Przedstawiciele miast podpisali deklarację podkreślającą europejską przyjaźń, 

zaangażowanie w ideę wspólnej, solidarnej i zrównoważonej społecznie Europy. 

Na prośbę Pana Burmistrza Simona Hartmanna przekazuję serdeczne 

pozdrowienia dla mieszkańców Gminy Prudnik od mieszkańców Northeim. 


